
RADA POWIATU KARKONOSKIEGO 

VI KADENCJA 

 

PROTOKÓŁ 

z XXXII SESJI   

Rady Powiatu Karkonoskiego 

 

 

która odbyła się w dniu 27 maja 2021 roku 

w zdalnym trybie obradowania 

 

 

Czas trwania posiedzenia 

od godz. 1000 do godz. 1104 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta  

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 



Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta otworzył  

XXXII Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Przewodniczący stwierdził na podstawie listy 

zalogowań, że w sesji uczestniczy 15. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności (na podstawie listy zalogowań 

w zdalnej sesji obrad) stanowi załącznik nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta, przywitał radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także dyrektorów jednostek i wydziałów. Obsługę 

prawną sesji zapewnił radca prawny Olaf  Pelzer. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta, poinformował                               

o obowiązku stosowania przez Starostwo Powiatowe w Jeleniej Górze przepisów 

Rozporządzenia Ogólnego Parlamentu Europejskiego w sprawie Ochrony Osób Fizycznych          

i zwrócił się do radnych, aby w swoich wystąpieniach nie ujawniali danych osobowych osób, 

do których rozporządzenie ma zastosowanie. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz z uwagi na 

obowiązujący stan epidemii mają zastosowanie również przepisy art. 15zzx ust. 1 ustawy z dnia  

31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych                                     

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw i w związku z tym sesja 

prowadzona jest w zdalnym trybie obradowania. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do 

przedstawionego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad.  

   

W związku z brakiem wniosków formalnych do porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przedstawił porządek obrad XXXII. sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. 

 

Porządek obrad: 

 

1.  Otwarcie Sesji. 

2.  Przedstawienie porządku obrad.  

3.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania Zarządu Powiatu Karkonoskiego      

z realizacji Programu i form współpracy Powiatu Jeleniogórskiego z organizacjami                     

pozarządowymi  i  innymi podmiotami  w 2020 r. 

DRUK NR XXXII/1/2021   

4. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia mieszkańców miejscowości Stara Kamienica                  

z obowiązku uiszczania opłat związanych ze zmianami administracyjnymi. 

DRUK NR XXXII/2/2021   

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Rocznego raportu o stanie realizacji   Programu   

Rozwoju  Powiatu   Jeleniogórskiego  na  lata 2016-2020” za 2020 rok. 

DRUK NR XXXII/3/2021  

 



6. Podjęcie uchwały w sprawie podpisania Umowy o Partnerstwie pomiędzy Miastem Hradec 

Kralove-Republika Czeska a Powiatem Karkonoskim. 

DRUK NR XXXII/4/2021   

7.  Zatwierdzenie     protokołu  z  XXXI  Sesji   Rady   Powiatu   Karkonoskiego. 

8.  Sprawozdanie  Starosty  Karkonoskiego  z  prac  Zarządu  w  okresie międzysesyjnym. 

9.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych.  

12. Sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 3. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia                        

sprawozdania Zarządu Powiatu Karkonoskiego  z realizacji Programu i form współpracy        

Powiatu Jeleniogórskiego z organizacjami pozarządowymi  i  innymi podmiotami  w 2020 r. 

 

Powiatowy Rzecznik Konsumentów – Michał Słomski przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego  

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie        

rozpatrzenia sprawozdania Zarządu Powiatu Karkonoskiego  z realizacji Programu i form 

współpracy  Powiatu Jeleniogórskiego z organizacjami pozarządowymi  i  innymi podmiotami  

w 2020 r. 

  

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 16. radnych. 

 

 

 

 



Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zwolnienia mieszkańców 

miejscowości Stara Kamienica z obowiązku uiszczania opłat związanych ze zmianami               

administracyjnymi. 

 

Członek Zarządu Powiatu Karkonoskiego – Artur Smolarek przedstawił projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że przedmiotowa uchwała nie 

będzie dotyczyć mieszkańców, którzy będą nabywać nowe pojazdy. W przypadku nabywania 

nowych pojazdów mieszkańcy będą ponosić opłaty w takiej samej wysokości jak pozostali 

mieszkańcy powiatu. Zwolnienie z opłat będzie bowiem dotyczyć sytuacji, kiedy w wyniku 

zmiany nazwy ulicy w Starej Kamienicy skutkować będzie koniecznością wymiany 

dokumentów z tego tytułu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta podkreślił, że Rada Powiatu 

podejmowała już w swojej historii tego typu uchwały i wobec powyższego również w tym 

przypadku rekomenduje przychylenie się do postulatów mieszkańców Starej Kamienicy. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu                 

Karkonoskiego  Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zwolnienia mieszkańców miejscowości Stara Kamienica z obowiązku uiszczania 

opłat związanych ze zmianami administracyjnymi. 

  

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 16. radnych. 

 

 

 



 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia „Rocznego 

raportu o stanie realizacji   Programu   Rozwoju  Powiatu   Jeleniogórskiego  na  lata                  

2016-2020” za 2020 rok. 

 

Dyrektor Wydziału Organizacyjnego – Ewa Gralik-Żmudzińska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta podziękował za przedstawienie szczegółowego 

sprawozdania oraz za pracę na rzecz bezpieczeństwa dla mieszkańców powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego       

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie             

zatwierdzenia „Rocznego raportu o stanie realizacji   Programu   Rozwoju  Powiatu                       

Jeleniogórskiego  na  lata 2016-2020” za 2020 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  



Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6.  

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie podpisania Umowy               

o Partnerstwie pomiędzy Miastem Hradec Kralove-Republika Czeska a Powiatem                      

Karkonoskim.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Leszek Supierz zwrócił się z pytaniem, czy na obecnym etapie podjęte zostały już 

decyzje w sprawie wytypowania dróg na terenie powiatu, które będą objęte projektem. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski odpowiadając na pytanie radnego poinformował, 

że na dzień dzisiejszy nie zostały podjęte takie decyzje bowiem wymaga to jeszcze konsultacji 

ze stroną czeską. Nie wskazane zostały jeszcze drogi, które będą objęte projektem. Decyzje 

takie będą podejmowane przy udziale radnych m.in. radnych Komisji Budownictwa, 

Infrastruktury i Rozwoju Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta zaznaczył, że wskazanie, które drogi będą 

objęte projektem będzie odbywać się przy udziale radnych z uwzględnieniem opinii Komisji 

Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu. 

 

Radny Maciej Gałęski zwrócił uwagę, że bardzo istotne jest jak najszybsze wytypowanie dróg, 

które mają być objęte projektem, gdyż tego rodzaju projekty są tzw. projektami „flagowymi”        

z uwagi na ich ważność dla rozwoju regionu. Ponadto dodał, że do realizacji tego rodzaju zadań 

niezbędna jest dokumentacja projektowa, której wykonanie również wymaga wiele czasu,            

a zatem czym szybciej będzie podjęta decyzja w sprawie wytypowania właściwych dróg do 

projektu, tym korzystniejsza będzie pozycja rankingowa dla powiatu. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że termin składania wniosków 

upływa w przyszłym roku, niemniej jednak już teraz zostały podjęte działania w kierunku 

przygotowania niezbędnej dokumentacji projektowej. 



 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu                 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie podpisania Umowy o Partnerstwie pomiędzy Miastem Hradec Kralove-Republika 

Czeska a Powiatem Karkonoskim.  

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z XXXI Sesji Rady Powiatu 

Karkonoskiego. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do protokołu             

z XXXI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie 

przedstawiony protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, które odbywało się poprzez imienne wywołanie radnego w łączności 

zdalnej i przyjęcie od radnego właściwego oświadczenia woli (głosu – za, przeciw, wstrzymuje 

się) wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXXI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z XXXI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 8. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. 

 



Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym przekazane zostało radnym             

w materiach na XXXII sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Dodatkowo poinformował, że: 

- w dniu 14.05.2021 r. w Centrum Zarządzania Kryzysowego odbyło się spotkanie z wójtem 

gminy Podgórzyn, na którym podpisane zostało porozumienie w sprawie przekazania działki 

gruntu pod budowę remizy strażackiej na potrzeby Ochotniczej Straży Pożarnej w Podgórzynie, 

- w dniu 19.05.2021 r. odbyło się spotkanie z Burmistrzem Miasta Kowary w sprawie 

przekazania byłego komisariatu Policji w Kowarach. W wyniku spotkania ustalono, że za zgodą 

Wojewody Dolnośląskiego, część działki na której znajduje się były komisariat będzie 

przekazana na potrzeby Przedszkola Publicznego w Kowarach, 

- w dniu 26.05 2021 r. uczestniczył wraz z Wicestarostą Jarosławem Kotlińskim w uroczystości 

przekazania nowoczesnego tomografu komputerowego na potrzeby Szpitala Wojewódzkiego 

w Jeleniej Górze. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował radnych              

o możliwości zadawania pytań do przedstawionego przez Starostę sprawozdania. 

 

W związku z brakiem pytań,  Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta 

zamknął pkt 8. porządku obrad.  Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego stanowi załącznik        

nr 8. do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 8. porządku obrad. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 9. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącego Rady oraz 

przewodniczących komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że                          

w okresie międzysesyjnym zajmował się przede wszystkim  przygotowaniem XXXII sesji Rady 

Powiatu. Ponadto dodał, iż w tym okresie często kontaktował się z członkami Zarządu                   

w sprawie funkcjonowania powiatu. Ponadto poinformował, że: 

- wystąpił z pismem do Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Jeleniej Górze            

w sprawie zajęcia stanowiska w zakresie ewentualnego zagrożenia wynikającego ze stosowania 

Glifosatu w środkach spożywczych na terenie powiatu, 

- w dniu 18.05.2021 r. uczestniczył w spotkaniu wraz z radnymi Komisji Turystyki, Sportu          

i Promocji Powiatu Karkonoskiego na temat możliwości turystycznego zagospodarowania 

rzeki Bóbr, 

- w dniu 26.05.2021 r. uczestniczył w spotkaniu z Wicewojewodą Dolnośląskim w sprawie 

funkcjonowania powiatu karkonoskiego.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poprosił przewodniczących 

komisji o sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Wojciech Poczynek poinformował,                    

że komisja odbyła dwa posiedzenia na których podejmowane były opinie związane                           

z uzyskaniem absolutorium dla Zarządu Powiatu za rok 2020,   

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Włodzimierz Stoch poinformował, że 

komisja nie obradowała w okresie międzysesyjnym,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 



dzisiejszą sesję,   

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy 

na dzisiejszą sesję, 

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski  

poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia. Pierwsze posiedzenie poświęcone było 

możliwości turystycznego zagospodarowania rzeki Bóbr. Podziękował za umożliwienie 

przeprowadzenia takiego spotkania na szczeblu powiatowym, w którym uczestniczyło wielu 

przedstawicieli różnych instytucji. Dodał, że powiat nie jest uprawniony do organizowania 

spływów kajakowych, ale może koordynować działania wielu instytucji, której celem jest 

wzbogacenie oferty turystycznej o tego typu atrakcję turystyczną. Na drugim posiedzeniu 

komisji omawiane były tematy na dzisiejszą sesję.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował radnych               

o możliwości zadawania pytań do przedstawionych sprawozdań. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta 

zamknął pkt 9. porządku obrad. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 10. porządku obrad – Interpelacje i zapytania.  

 

Radny Leszek Supierz podziękował Staroście za przychylność dla Burmistrza Miasta Kowary 

w sprawie umożliwienia przekazania części nieruchomości gruntowej po byłym komisariacie 

Policji w Kowarach. Poprosił Starostę o informację na temat problemu jaki wyniknął                     

w Powiatowym Urzędzie Pracy w Jeleniej Górze, w który zaangażowały się media oraz 

Związek Zawodowy NSZZ Solidarność. Ponadto zaapelował o bardzo rozważne i ostrożne 

zajęcie się sprawą związaną ze stosowaniem niebezpiecznych substancji w tym Glifosatu            

w środkach żywnościowych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował 

Przewodniczącego Komisji Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu, aby zgodnie ze 

statutem zwrócił się z przedstawionym pytaniem do Starosty Karkonoskiego w drodze 

pisemnej. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 11. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz 

Kleśta zamknął pkt 11. porządku obrad. 

 



Ad.12. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 12. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Członek Zarządu Powiatu Karkonoskiego Artur Smolarek poinformował, ze w dniu 26.05.       

2021 r. odbyło się w Siedlęcinie spotkanie, na którym poruszane były tematy omawiane na 

posiedzeniu Komisji Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu w dniu 18.05.2021 r., a dotyczące 

m.in. sprzątania koryta rzeki Bóbr. Dodał, że Powiat Karkonoski dołączy się do sprzątania rzeki 

poprzez udostępnienie swoich środków, w tym ciągnika. Pomoc w tym zakresie zadeklarował 

również Związek Gmin Karkonoskich. Sprzątanie rzeki Bóbr zaplanowane zostało na dzień                

12.06.2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że 27 maja 

jest Dniem Samorządowca i w związku z tym złożył z tej okazji samorządowcom wszystkich 

szczebli życzenia. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń w sprawach różnych Przewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że kolejna sesja Rady Powiatu Karkonoskiego 

planowana jest na dzień 29 czerwca 2021 r.  i przedstawił tematy na kolejną sesję wynikające             

z planu pracy Rady Powiatu, a następnie zamknął pkt 12. porządku obrad. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął XXXII Sesję Rady Powiatu 

Karkonoskiego o godzinie 1104. 
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